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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 7/2011 
Caràcter: extraordinària  
Data: 11 de juny de 2011 
Horari: de 12:00 a les 13.15 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
Àngel Ros Domingo   Paer en cap (elegit en la sessió) 
Marta Camps Torrens   Regidora 
Josep Presseguer Gené  Regidor 
Rafael Peris Martín   Regidor 
Sara Mestres Llusà   Regidora 
Montserrat Parra Albà   Regidora 
Montse Mínguez García  Regidora 
Félix Larrosa Piqué   Regidor 
Txema Alonso Fernández  Regidor 
Josep Barberà Morreres  Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté   Regidora 
Oriol Yuguero Torres   Regidor 
Jesús Castillo Cervelló   Regidor 
Joan Gómez López   Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol   Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio  Regidor 
Bea Obis Aguilar    Regidora 
Miquel Padilla Díaz   Regidor 
Cristina Torrent Pujoll   Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve  Regidor 
Antoni Postius Terrado   Regidor 
Inma Manso Ferrándiz   Regidora 
Salvador Puy Castarlenas  Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch Regidora  
Joan Vilella Jounou   Regidor 
Xema Solé Solà    Regidor 
Gemma Batalla Casanovas  Regidora 
Jesús M. Gutiérrez Bustillo  Secretari 
Jordi Sanuy Vallés   Interventor 
M. Luisa Sanz Llavallol   Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols  Oficial Major  
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ORDRE DEL DIA 
 
El Sr. Secretari general declara oberta la sessió i llegeix les disposicions aplicables a la 
constitució dels nous ajuntaments, especialment el contingut d’allò previst en l’art. 195 de 
la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General (LOREG). 
 
 
1.- CONSTITUCIÓ DE LA MESA D'EDAT 
 
Tal i com preveu l'article 195.2 de la Llei Orgànica núm. 5/1985, de 19 de juny, del Règim 
Electoral General i l'article 37.2 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic 
dels ens locals, el Sr. secretari general nomena entre els presents els regidors que han 
de formar la mesa d'edat. D'aquesta forma la mesa queda constituïda per la Sra. Dolors 
Arderiu Sabaté (que la presideix per ser la regidora de més edat), el regidor de menor 
edat Sr. Antoni Postius Terrado, i el secretari de la corporació, Sr. Jesús Gutiérrez 
Bustillo. 
 
 
2.- COMPROVACIÓ DE CREDENCIALS I ACREDITACIÓ DE LA PERSONALITAT 
 
Comprovada per la mesa la relació dels assistents, i estant acreditada la personalitat dels 
mateixos, es fa constar que per part de la Secretaria General s'ha comprovat en caràcter 
previ les credencials corresponents a tots els regidors i regidores i que s'ha comprovat la 
presentació  de  les  corresponents  declaracions  de  béns  i  activitats.   La  mesa  troba 
conforme la documentació existent als efectes previstos en l'esmentada Llei Orgànica del 
Règim Electoral General. 
 
 
3.- JURAMENT O PROMESA DELS REGIDORS/ES I CONSTITUC IÓ DE LA 
CORPORACIÓ 
 
A continuació es procedeix a efectuar l'acte de promesa o jurament del càrrec de 
regidor/a de la Corporació per part de tots els membres electes de la mateixa, segons el 
llistat i l'ordre que a continuació es relaciona. La presidenta de la Mesa llegeix la fórmula 
oficial de jurament o promesa. 
 
NOM I COGNOMS       LLISTA ELECTORAL 
 
Àngel Ros Domingo       PSC-PM    
Marta Camps Torrens       PSC-PM     
Josep Presseguer Gené      PSC-PM   
Rafael Peris Martín       PSC-PM 
Sara Mestres Llusà       PSC-PM    
Montserrat Parra Albà       PSC-PM 
Montse Mínguez García      PSC-PM 
Félix Larrosa Piqué       PSC-PM 
Txema Alonso Fernández      PSC-PM   
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Josep Barberà Morreres      PSC-PM    
Dolors Arderiu Sabaté       PSC-PM 
Oriol Yuguero Torres       PSC-PM 
Jesús Castillo Cervelló       PSC-PM 
Joan Gómez López       PSC-PM 
Maria Rosa Ball Papiol       PSC-PM 
Joan R. Zaballos Rubio      CiU 
Bea Obis Aguilar        CiU 
Miquel Padilla Díaz       CiU 
Cristina Torrent Pujoll       CiU 
Francesc J. Cerdà Esteve      CiU 
Antoni Postius Terrado       CiU 
Inma Manso Ferrándiz       PP 
Salvador Puy Castarlenas      PP 
Maria José Horcajada Bell-lloch     PP  
Joan Vilella Jounou       PP 
Xema Solé Solà        PP 
Gemma Batalla Casanovas      PP 
 
Totes les persones abans relacionades juren o prometen el seu càrrec, fent constar de 
forma expressa que les regidores Sra. Sara Mestres i la Sra. Cristina Torrent manifesten 
que prometen “per imperatiu legal” i el regidor Sr. Cerdà ho jura “amb l’ajuda de Déu”.  La 
mesa considera que cal interpretar aquestes manifestacions en el sentit que no 
constitueixen cap condició o reserva , sinó una explicació del motiu o d’algun dels motius 
pels quals el jurament o promesa es fa en la forma adoptada “per imperatiu legal”. 
 
Vist que s'han comprovat les credencials presentades per tots els regidors i regidores, 
que s'ha comprovat la presentació de les corresponents declaracions de béns i activitats, 
que tots els electes han fet jurament o promesa del seu càrrec i que hi són presents la 
majoria absoluta dels mateixos, es declara constituïda la Corporació tal i com preveu la 
Llei Orgànica del Règim Electoral General. 
 
(Per part del secretari general es fa constar que de conformitat amb el que estableix l'art. 
36.2 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic dels ens locals, es 
disposa de l'inventari del patrimoni municipal i dels organismes autònoms i que s'han 
adoptat les disposicions precises per disposar de la preceptiva acta d'arqueig amb els 
justificants corresponents). 
 
 
4.- ELECCIÓ D'ALCALDE I JURAMENT O PROMESA DEL CÀRR EC 
 
Després de declarar constituïda la corporació, el secretari general llegeix el previst en 
l'art. 196 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, referent al procediment per l'elecció 
d'alcalde. Es reparteix entre tots els membres de la corporació un sobre que conté 
paperetes amb el nom i cognoms dels tres cap de llista, que a continuació es relacionen, 
més una papereta en blanc. 
 
CANDIDATS    LLISTA ELECTORAL    VOTS OBTINGUTS 
 
Àngel Ros i Domingo    PSC-PM      18.864  
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Joan Ramon Zaballos  Rubio  CiU        8.212 
Inma Manso Ferrándiz   PP        7.410  
 
 
Feta la votació, de caràcter secret, mitjançant paperetes, en la qual participen els 27 
regidors/es que formen part de la corporació i que són cridats de forma individual, es 
procedeix a fer, per part de la mesa, el corresponent escrutini que dóna el següent 
resultat: 
 
CANDIDATS    VOTS 
Àngel Ros Domingo    15 
Joan Ramon Zaballos Rubio    6 
Inma Manso Ferrándiz     6 
Vots en blanc                   - 
 
Atès que el Sr. Àngel Ros i Domingo ha obtingut la majoria absoluta dels vots dels 
regidors i regidores de la corporació, de conformitat amb el previst en l’art. 196.b de la ja 
esmentada Llei Orgànica 5/1985, del Règim Electoral General, és proclamat alcalde 
electe de l’Ajuntament de Lleida. 
 
Pressa de possessió 
 
Tot seguit, i de conformitat amb el previst als articles 18 del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d’abril i 40.2 del Reglament d’organització, funcionament  i règim jurídic 
dels ens locals, en relació a l’art. 108.8 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General, 
la presidenta de la Mesa d’Edat formula al Sr. Àngel Ros Domingo aquesta pregunta: 
 
“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment amb les obligacions 
del càrrec d’alcalde amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució com a norma 
fonamental de l’Estat?”. 
 
El Sr. Àngel Ros i Domingo contesta: “sí, ho juro”. Seguidament la presidenta de la mesa  
li entrega la venera i el bastó, com a atributs del càrrec. 
 
Després de ser elegit alcalde, el Sr. Àngel Ros imposa els distintius del càrrec a la resta 
de regidors i regidores. 
 
Un cop feta l’elecció d’alcalde, aquest concedeix la paraula als representants de 
cadascuna de les formacions polítiques que han obtingut representació municipal. 
 
 
INTERVENCIONS 

 

La Sra. Manso ,  en la seva primera intervenció com a regidora, vol que consti  
l’agraïment a totes les persones que han confiat en la democràcia i que van votar en les 
darreres eleccions municipals; aquest agraïment és  especialment intens vers els votants 
que han confiat en el Partit Popular. Vol que consti el seu reconeixement als regidors que 
van formar part de l’anterior corporació  i que no han repetit en el càrrec, especialment al 
Sr. Enric Montanya del qual destaca la bona tasca que ha desenvolupat en l’Ajuntament. 
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Felicita el paer en cap i el seu equip de govern; espera que l’acció de govern doni 
resposta a les necessitats de la ciutadania de Lleida. Si és així el Grup del PP ofereix 
col·laboració, sempre sense oblidar el control necessari que com a oposició tenen 
encarregat. Considera que els lleidatans han valorat molt positivament la campanya de 
proximitat que ha fet el seu partit, la qual cosa ha estat reflectida en els resultats 
electorals: s’ha doblat el nombre de regidors i han obtingut el millor resultat en les 
eleccions locals a la Paeria. El PP ha estat l’únic partit de la corporació que ha augmentat 
el nombre de vots. Faran una veritable oposició, controlant i fiscalitzant l’acció de govern. 
Considera que és un gran honor representar la ciutat i els veïns de Lleida; afronten la 
nova etapa amb il·lusió i sentit de la responsabilitat. La prioritat del seu grup no és altra 
que els problemes de la ciutadania, dels quals destaca la crisi econòmica, la seguretat i 
els problemes de convivència i civisme. La tasca no serà fàcil; l’atur mai havia estat tan 
alt a la nostra ciutat i moltes famílies veuen incert el futur. Caldrà obrir noves polítiques 
actives de creació d’ocupació (amb accions formatives i amb reformes fiscals o 
urbanístiques). Cal donar prioritat als programes que contribueixen a la creació 
d’ocupació i fer front als problemes socials que ha generat la crisi econòmica. Hem de 
sortir de la crisi sense que ningú quedi enrere. Considera que l’Ajuntament té un gran 
deute que s’ha de pagar amb l’esforç fiscal dels ciutadans. És imprescindible un control 
exhaustiu de la despesa i una gestió austera que permeti congelar o abaixar els 
impostos. Els recursos són escassos i cal tenir clares les prioritats i garantir els servis 
bàsics i essencials. Creu que cal promoure l’increment de la seguretat als barris, a les 
zones comercials i a l’horta. Cal millorar el civisme i la convivència i fer un estricte control 
de la immigració il·legal. Hi ha projectes pendents com les Basses, el futur de la Fira, 
l’aeroport, la Llotja, el pavelló de vidre o la candidatura de la Seu Vella com a patrimoni 
mundial. Cal fer esforços per atreure noves superfícies comercials, sempre dins de la 
trama urbana consolidada. Cal també promoure l’habitatge protegit i fomentar l’urbanisme 
de proximitat. L’Ajuntament ha d’escoltar més la ciutadania; que sigui més transparent i 
més dialogant. El PP farà una oposició constructiva, en funció dels compromisos que 
recull el seu programa electoral. Hi haurà diàleg i consens en els gran projectes de ciutat. 
Demana que no es rebutgin les propostes del seu grup i, després, l’equip de govern les 
apliqui com si fossin iniciatives seves. Tot i estar a l’oposició, l’actitud del seu grup 
manifestarà una clara vocació de govern. Desitja que les accions de l’Ajuntament millorin 
la qualitat de vida dels lleidatans; amb aquest objectiu l’equip de govern tindrà el PP al 
seu costat.   

 

El Sr. Zaballos  felicita (en nom propi i en el del seu grup) a totes les persones escollides 
com a membres de la corporació en aquest nou mandat. Felicita especialment el paer en 
cap. Destaca que tots s’han de sentir orgullosos de ser paers, homes i dones de pau al 
servei dels ciutadans de Lleida. Agraeix especialment la confiança que han dipositat en el 
seu grup més de 8.000 persones que els han votat en els darrers comicis. El resultat de 
les eleccions ens ha de fer reflexionar sobre la relació entre els polítics i la ciutadania. El 
percentatge de participació ha estat, per primera vegada, inferior al 50%; un dels més 
baixos de les grans ciutats de l’estat. Ens ha de preocupar veure que la gent renuncia, de 
forma massiva, al seu dret a vot; hem de cercar l’antídot que retorni a la ciutadania el 
sentiment sobre la necessitat del seu vot per al bon funcionament de la nostra 
democràcia. Els resultats electorals han deixat fora de la corporació alguns partits que 
fins i tot havien format part del govern municipal. Hem de ser especialment curosos a fer 
una política municipal més oberta i transversal, on se sentin representats tots els 
ciutadans i ciutadanes. El moment econòmic i social és difícil i cal escoltar les 
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reivindicacions que es manifesten al carrer. La política municipal ha de ser propera a la 
ciutadania i ha de donar resposta a les seves necessitats. No ens podem limitar a aplicar 
la matemàtica electoral, hem d’acceptar els reptes de la societat anomenada 2.0 (oberta, 
plural, participativa i transversal). Espera que la majoria absoluta del Govern sigui un bon 
exemple d’aquesta nova manera de fer política. CiU estarà sempre disposada al diàleg i 
al consens en els temes estratègics de la ciutat i en aquells que ajudin a millorar Lleida i 
la qualitat de vida dels lleidatans. Faran oposició lleial i responsable i, al mateix temps, 
ferma en la defensa dels valors i les mesures per tal de treure la ciutat del sot econòmic 
en què es troba. Hem de jugar un rol determinant en l’articulació del territori més proper i 
dins el projecte nacional de Catalunya. Els reptes són: fer front a l’atur, a la crisi 
econòmica, al perill de la fractura social i a les dificultats de promoció de la ciutat en un 
món competitiu. Cal l’esforç conjunt de la ciutadania, amb la Paeria al capdavant. 
Destaca els projectes de GlobaLleida, l’aeroport d’Alguaire, les Basses, el PCiTAL, la 
Llotja, el Centre Històric, etc. En aquests temes CiU està obert al diàleg i al consens, com 
a eina bàsica per arribar a acords que beneficiïn la ciutadania. Haurem de ser creatius i 
imaginatius en el moment de cercar solucions. Haurem de fer més amb menys. La força 
de la gent de Lleida i del seu territori ens donen garanties per preveure un futur amb 
grans possibilitats. Hem de creure-hi i treballar. Hem d’estar amatents a les necessitats 
de la ciutat i estar propers als ciutadans, lluitant contra la denominada desafecció política. 
Agraeix la important tasca duta a terme pel Grup Municipal de CiU en els darrers anys. 
Lleida ha de ser cabdal en la consecució de la plenitud nacional de Catalunya; 
necessitarem l’ajut de tothom i l’estreta col·laboració amb la Diputació de Lleida i amb el 
Govern de la Generalitat. Junts construirem una  Lleida millor, que sigui el veritable motor 
de la Catalunya interior. Espera que l’encert de tots els membres de la Paeria ens porti 
per aquest bon camí els propers quatre anys.  

 

La Sra. Camps  felicita a tots els nous membres de la corporació i especialment al Sr. 
alcalde. Manifesta la satisfacció del Grup Socialista per haver estat escollit com a paer en 
cap el seu cap de llista. Agraeix el to que han fer servir els portaveus dels dos grups que 
han intervingut i recull l’oferiment de responsabilitat, consens i diàleg. Recorda que la 
major part dels acords del Ple s’han adoptat amb àmplies majories. Comenta que l’any 
2007 el PSC va obtenir el crèdit dels ciutadans, que els van atorgar la majoria absoluta; 
aquest crèdit ha estat renovat amb el suport del 42% dels votants, amb un context 
general gens favorable per a les forces progressistes. És la primera vegada en què es 
donen 2 majories absolutes consecutives. La situació actual ens exigeix ser més 
responsables encara. L’any 2007 es van plantejar 4 grans objectius: treballar per a la 
ciutat de les persones, créixer en igualtat d’oportunitats, cooperar amb el territori  i fer 
Catalunya des de Lleida. Aquest compromís es referma encara més i comportarà la cerca 
del màxim compromís possible en el temes de ciutat i en la lluita contra la crisi (intentant 
fer possible el creixement econòmic i el manteniment de la cohesió social). Destaca que 
el mapa polític d’aquestes eleccions és força diferent del de maig de 2007; creu que els 
electors han volgut un govern fort i monocolor, amb una oposició menys plural i amb 
grups també més forts. Els polítics hem de parlar amb més claredat, afrontant amb 
valentia les qüestions que preocupen la ciutadania (esmenta el cas de la prohibició del 
burca). No es tracta d’alimentar les pors de la gent, sinó d’actuar amb equitat i justícia, 
prioritzant els valors i els deures col·lectius. Vol també comentar les recents 
mobilitzacions de joves (els anomenats “indignats”); creu que es poden compartir moltes 
de les seves reflexions i reivindicacions. No comparteix que es digui que l’actual 
democràcia no és real i que no cal anar a votar per tal de canviar les coses. La 
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democràcia és imperfecta, però real; tot és millorable. És el sistema que anhelen (i pel 
qual lluiten) joves de l’altra riba de la Mediterrània. Creu que hauria estat bo que 
haguessin respectat l’acte d’avui de constitució del nou Ajuntament. Se n’ha parlat molt 
de la legitimitat dels resultats electorals tenint en consideració la baixa participació. A 
Lleida van votar 45.565 persones, prop d’un 50% del cens; cal agrair-los la 
responsabilitat de l’exercici del vot. Hem de governar per a tothom, tot i que no ens hem 
d’obsessionar per un fenomen general com és el de l’abstenció. Cal intentar cercar les 
causes de l’abstenció sense posar en dubte la legitimitat dels resultats electorals. Els 
abstencionistes poden no anar a votar tant per descontentament com per satisfacció amb 
el sistema vigent. Cal esbrinar les causes i intentar corregir-les. Els 27 regidors que avui  
hem pres possessió del càrrec tenim la legitimitat que ens han donat tots els que van 
anar a votar el  mes de maig passat. Reitera l’oferiment de mà estesa a la resta de grups 
per tal de poder governar amb el màxim consens possible.  

 

El Sr. alcalde  saluda les persones assistents a l’acte i agraeix  la confiança que han 
dipositat en els paers del Grup  Socialista que han permès la seva elecció com a paer en 
cap de Lleida; aquesta confiança és la que van dipositar els ciutadans i les ciutadanes en 
la llista que ha tingut l’honor d’encapçalar. Fa extensiu l’agraïment als gairebé 140.000 
lleidatans i lleidatanes sense cap exclusió. Manifesta que els dedicarà la seva activitat els 
propers 4 anys, juntament amb els membres de l’equip de govern i els de l’oposició. 
Agraeix la tasca dels membres de la corporació del darrer mandat, que han estat fent 
ciutat fins ahir; l’agraïment és especial per als que avui  no són a la Paeria, per raons 
personals o polítiques. Dóna la benvinguda als paers que s’incorporen per primera 
vegada a la Paeria; els demana que pensin sempre en la ciutadania de Lleida, sense cap 
exclusió. Diu que si han de triar entre l’interès del seu partit i el de la ciutat, triïn Lleida. 
Explica que la ciutat de Lleida ha canviat  molt en els darrers anys; s’ha fet més capital, 
ha progressat urbanísticament, ha crescut en l’educació, la cultura i la solidaritat, amb 
una major qualitat de vida per a tothom. Lleida pesa més a Catalunya i a Espanya i 
aquest pes ha de continuar creixent . Som referents més forts en diversos sectors 
econòmics i creiem més en nosaltres mateixos. Explica que el marc econòmic ha canviat 
en els darrers quatre anys, en molts casos de forma negativa. Tenim l’índex d’atur més 
baix de Catalunya (i un dels més baixos d’Espanya); malgrat això, encara és massa atur. 
La societat ofereix educació als  joves,  però, tenen menys possibilitats de progrés i de 
treball que els seus pares. Hem sentit dir que som a l’Estat del benestar, a l’Europa que 
progressa; malgrat això, veiem riscos molt seriosos per mantenir aquest benestar i el 
progrés sostingut. Explica el patiment econòmic de moltes famílies i empreses; tenim 
persones sense sostre o excloses en ple segle XXI. Hem de parlar massa del fracàs i de 
l’absentisme escolar o de les barreres i exclusions en l’accés a les tecnologies. Hi ha un 
món en canvi, un context econòmic difícil i uns riscos socials importants. Creu que els 
moviments que hem vist a les places del nostre país tenen molt a veure amb aquesta 
realitat. Cal tenir en consideració les seves queixes i reivindicacions; cal treballar per 
millorar la realitat.  

La ciutat progressa i, al mateix temps, té problemes i reptes de futur. Agraeix la tasca que 
li ha confiat la nova corporació i accepta el repte de dirigir el Govern de la ciutat. Explica 
que l’objectiu bàsic del nou govern municipal serà que l’entorn econòmic difícil no afecti el 
progrés social. Cal fer política amb majúscules, amb prioritats i generar projectes de futur. 
La política ha d’estar fonamentada en ideals, educació i valors; cal veure el futur amb 
optimisme i creure que en sortirem reforçats. Cal  assegurar el progrés,  mantenir la 
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cohesió social i sortir reforçats i sense exclusions de l’actual situació econòmica. Hem 
d’acabar amb la crisi amb  l’esforç de tots i crear condicions de progrés econòmic i social. 
Per crear aquestes condicions destaca com a eines l’educació (en tots els seus àmbits i 
graus), la cultura (entesa també com a sector industrial de futur) i la cohesió social i 
l’atenció a les persones (també com a marc per a generar atracció empresarial, riquesa i 
ocupació). També destaca com a prioritats del nou govern la millora i el manteniment de 
l’espai públic i dels serveis municipals. Diu que l’espai públic té també una dimensió 
moral; destaca la necessitat de dignificar-lo i promoure la cultura de drets i de deures de 
tots i totes i per a tothom. El progrés de la ciutat és una tasca de tota la ciutadania (als 
regidors i regidores ens correspon liderar-lo). Ens cal augmentar la projecció exterior de 
la ciutat i la col·laboració institucional amb els altres governs i administracions, sigui qui 
sigui el que els dirigeixi, amb lleialtat institucional. La societat civil lleidatana ha de tenir 
voluntat de progrés; hem de dialogar i garantir canals de comunicació i de participació.  El 
progrés ha de ser per a tothom. Cal avançar en la col·laboració supramunicipal amb les 
ciutats i pobles de les terres de Lleida (esmenta com a exemple el projecte de 
GlobaLleida). Hem de rendibilitzar econòmicament i socialment els equipaments i les 
infraestructures que s’han fet al nostre territori. L’alta velocitat ha demostrat la seva 
capacitat; hem de promocionar l’aeroport i millorar la resta de comunicacions. Això ens 
farà tenir una major atracció vers les inversions. Destaca la importància de promoure el 
desenvolupament industrial i un major desenvolupament comercial. Agraeix les 
intervencions dels portaveus dels grups municipals. S’ha fet oferiment de diàleg i creu 
que cal valorar-ho. També vol que consti  l’agraïment a la seva família (que està present 
a l’acte); el seu suport fa possible tirar endavant  aquest projecte. Com a missatge final 
diu que en els  propers anys la ciutat ha de créixer, ha de desenvolupar les seves 
capacitats. Cal progressar en activitat econòmica, ocupació, educació, cultura, etc. 
Aquest progrés s’ha de fer tenint cura dels valors que ens identifiquen com a societat i 
com a ciutat. Cal mantenir la cohesió social i la convivència; garantir el progrés sense 
exclusions. Hem de ser una font de progrés per als ciutadans i per a  Catalunya. Acaba la 
seva intervenció amb una frase del president Maragall,  pronunciada al Saló de Plens 
l’any 2007, que deia: “La ciutat no era un referent, sinó gairebé un accident geogràfic. 
Avui, en canvi, Lleida no és solament un referent metropolità de la Catalunya interior, sinó 
que també ho és d’una Euroregió emergent que enllaça Catalunya, Espanya i Europa. És 
el moment de mirar endavant”. Considera que ser una ciutat emergent vol dir també ser 
una ciutat jove, amb força, amb història i amb valors. Creu que quan el president va 
pronunciar aquella frase recordava el poema del seu avi (Joan Maragall) que va escriure: 
“Alegra’t, oh ciutat /Que avui a tu ha vingut/una nova joventut”.  

 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari, 

Vist i plau, 
L’alcalde, 

 
 


